
Kóka Község Önkormányzat 
Képviselő – testülete 
 

J e g y z ő k ö n y v   
 
Készült: Kóka Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. szeptember 21-én 18.00-
kor megtartott soros képviselő-testületi üléséről.  
 
Jelen vannak: Juhász Ildikó polgármester, Kiss Imre jegyző, Bóka Gergely, Czakóné Hanga 
Katalin, Dankóné Dr. Havas Mária, Dr. Faroun Ghassan, Kovács László, Nyári László 
képviselők, valamint a jelenléti íven szereplő meghívottak. 
 
Az ülés helye: Kókai Polgármesteri Hivatal Tanácskozó terme (2243 Kóka, Dózsa György út 
1.) 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ tisztelettel köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a képviselő- 
testület minden tagja jelen van a képviselő-testületi ülésen. Megállapította, hogy 
határozatképesek, megnyitotta az ülést.  
 
Javaslatot tett jegyzőkönyvvezető személyére, javasolta Csákyné Juhász Zsuzsannát.  
Javaslatot tett a jegyzőkönyv-hitelesítő személyére, javasolta Kovács László képviselőt. 
 
A testület egyhangú 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül jegyzőkönyv vezetőnek Csákyné 
Juhász Zsuzsannát,  a jegyzőkönyv hitelesítőjének Kovács László képviselőt elfogadta. 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester javasolta, hogy a megívóban szereplő kiadott napirendi 
pontokat sorrendben tárgyalják, és még további kettő napirendi pontot javasolt felvenni.  
 
5, Napirendként: Oláh Ádám intézményi térítési díjához hozzájárulás.  
    Előadó: Csákyné Juhász Zsuzsanna 
 
6.) Civilház pályázattal kapcsolatos költségvetés megtárgyalása  
     Előadó: Juhász Ildikó polgármester  
 
Kérte, hogy aki a javaslattal egyet ért kézfeltartással jelezze.  
 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a 
napirendek alábbiak szerinti tárgyalását. 

 
1.) Csatlakozás a Bursa Hungarica felsőoktatási önkormányzati ösztöndíjrendszer 2018. 

évi pályázati fordulójához. 
Előadó: Juhász Ildikó polgármester 
 

2.) Pszichológus alkalmazásának lehetősége a Kókai Családsegítő és Gyermekjóléti 
Szolgálat részére 
Előadó: Juhász Ildikó polgármester 

 
3.) Tájékoztatás pályázat benyújtására Zártkerti Programra 

Előadó: Juhász Ildikó polgármester 
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4.) Döntés a településrendezési eszközök felülvizsgálatáról 

Előadó: Juhász Ildikó polgármester 
 

       5,)  Oláh Ádám intézményi térítési díjához hozzájárulás 
             Előadó: Csákyné Juhász Zsuzsanna 
 
      6.)  Civilház pályázattal kapcsolatos költségvetés megtárgyalása 
             Előadó: Juhász Ildikó polgármester 

 
 
 

(A napirendekhez kapcsolódó anyagok elektronikus úton megküldésre kerültek) 
 
 
1 Napirendi pont: Csatlakozás a Bursa Hungarica felsőoktatási önkormányzati 
ösztöndíjrendszer 2018. évi pályázati fordulójához. 
Előadó: Juhász Ildikó polgármester 
 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy az előterjesztést a képviselő-testület tagjai 
írásban megkapták. A Pénzügyi és Településfejlesztési, valamint a Szociális, Oktatási és Jogi 
Bizottsági ülésen már tárgyalták, mindkét bizottság elfogadásra javasolta a képviselő-
testületnek, hogy az önkormányzat nyújtsa be csatlakozási kérelmét a Bursa pályázathoz.  
A bizottsági üléseken szóba került, hogy azok a diákok, akiket az önkormányzat 
támogatásban részesít a következő félévben számoljanak be a képviselő-testületnek.  
Elvileg ez a beszámolási kötelezettség benne van a szerződésben, külön erre nem kellene 
kérni a támogatott diákot. Bejelentési kötelezettsége van olyan esetekben, ha a tanulmányait 
elhalasztja, vagy éppen megváltoztatja a tanulmánya helyét, vagy esetleg kart változtat, olyan 
esetben is bejelentési kötelezettsége van, ha adataiban, lakcímében történik változás.  
 
CSÁKYNÉ JUHÁSZ ZSUZSANNA elmondta, hogy az elmúlt évben az önkormányzat által 
támogatásban 1 diák részesült, aki jelenleg is folytatja tanulmányait Pécsen az egyetemen.   
 
Felolvasta a testület részére kiküldött határozati javaslatot és kérte, hogy aki ezzel egyetért 
kézfeltartással jelezze.   
 
Kóka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
  
97/2017. (IX. 21.) számú Testületi határozat 
Tárgy: Csatlakozás a Bursa Hungarica felsőoktatási önkormányzati ösztöndíjrendszer 2018. 
évi pályázati fordulójához 
 
Kóka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy csatlakozni kíván a 
hátrányos szociális helyzetű felsőoktatási hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat 
kezdő fiatalok támogatására létrehozott Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjrendszer 2018. évi pályázati fordulójához. Az ösztöndíjrendszer támogatására – a 
települési önkormányzatok szociális feladatainak egyéb támogatása keret terhére maximum 
300.000.-Ft-ot biztosít. Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
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Határidő: a csatlakozáshoz 2017. október 02. 
Felelős: polgármester  
 
 
2. Napirendi pont: Pszichológus alkalmazásának lehetősége a Kókai Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálat részére 
Előadó: Juhász Ildikó polgármester 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy a kialakult élethelyzetek miatt egyre nagyobb 
szükség lenne a gyermekek számára a községben pszichológusra.  
A pszichológusok órabére 3000.-Ft-nál kezdődik, de az iskolai végzettségük alapján 
általában 5000.-Ft/óra, így az alkalmazása bruttó 40.000.-Ft-ba kerülne. 
A lehetséges pszichológus személyét jelenleg keressük.  
Amennyiben október 1-től a szerződés megkötésre kerülne, úgy a pszichológiai ellátás a 
2017. évben 5 alkalmat jelentene, a 2018-as évben a nyári hónapok kivételével 9 hónapra 
18 napot jelentene. A 23 nap összköltsége 5000.-Ft-al számolva 8 órában (napi 40.000.-Ft) 
összesen 920.000.-Ft. 
 
A bizottsági üléseken tárgyalták már ezt a témát és úgy döntöttek a bizottsági tagok, hogy 
támogatják a pszichológus felvételét. Három személy nyújtott be pályázatot, a bizottsági 
ülésen úgy döntöttek, hogy a pedagógusok és az orvosok nézzék meg a pályázatokat, és a 
jelentkező személyeket és Ők döntsenek arról, hogy ki lenne a legalkalmasabb az állásra, ki 
kerüljön felvételre.   
 
DR. FAROUN GHASSAN kérdezte, hogy lehet-e tudni, hogy hány gyereknek van Kókán 
szüksége pszichológusra? Amennyiben nincs ilyen adat, akkor fel kell mérni. Lehet-e 
szankcionálni, ha nem viszi el a szülő a gyermekét a pszichológushoz.  
 
DANKÓNÉ DR. HAVAS MÁRIA elmondta, hogy mivel itt leginkább szociálisan rászorult 
szülők gyermekeiről van szó, így az óvodában az óvónők, az iskolában a pedagógusok 
foglakozások, tanórákon belül is átviszik a gyerekeket a pszichológushoz a családsegítő 
szolgálathoz, amennyiben szükség van rá, így lényegében leveszik a szülőről a feladatot. 
Leginkább azért van szükség arra, hogy helyben legyen a pszichológus, mert ezeket a 
gyerekeket senki nem vinné el egyébként. Sok esetben még vérvételre sem tudnak elmenni a 
várandós anyák csak hónap elején, mert azt mondják, hogy csak akkor lesz rá pénz.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ kérdezte, hogy a nagyon problémás eseteket lehet- e kötelezni rá, hogy 
pszichológushoz vigyék a gyerekeiket? 
 
CZAKÓNÉ HANGA KATALIN elmondta, hogy a nagyon problémás eseteket lehet 
kötelezni, de olyan szülők is vannak, akik maguk is tisztában vannak azzal, hogy szüksége 
van a gyereküknek pszichológusra, és természetesen viszik is. Sok szülő hálás is azért, hogy 
ez a lehetőség helyben meg van oldva és megköszönik, hogy az óvónő átviszi a gyermeket, 
mert Ő akár a munkavállalása, vagy a másik három gyermeke miatt nem tudná megoldani. 
Több ilyen eset is volt már az óvodában, az is megoldható volt, amikor a pszichológus jött át 
az óvodába a gyermekért.   
 
NYÁRI LÁSZLÓ javasolta, hogy akkor az önkormányzat adja meg a lehetőséget, és 
alkalmazzon Kóka községben egy pszichológust a gyermekek számára.  
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JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester felolvasta a testület részére kiküldött határozati javaslatot és 
kérte, hogy aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze.   
 
Kóka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
  
98/2017. (IX. 21.) számú Testületi határozat 
Tárgy: Pszichológus alkalmazásának lehetősége a Kókai Családsegítő és Gyermekjóléti 
Szolgálat részére 
 
Kóka Község Önkormányzatának képviselő-testülete pszichológus foglalkoztatásának a 
lehetőségét megtárgyalta és hozzájárul, hogy a Kókai Családsegítő és Gyermekjóléti 
Szolgálat szakmai támogatására havonta két napot (kéthetente), napi 8 órában szerződéssel 
2017. október 1-től 2018. június 15-ig ( iskolai tanév idejére 9 hónapra) maximum 5000.-
Ft/óra forrással a szociális keret terhére foglalkoztatva legyen.  
Felkéri és felhatalmazza a polgármestert, hogy a határozat keretein belül pszichológussal a 
szerződést megkösse.  
 
Határidő: azonnal 
felelős: polgármester 
 
3.Napirendi pont: Tájékoztatás pályázat benyújtására Zártkerti Programra 
Előadó: Juhász Ildikó polgármester 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy a zártkerti programvaló pályázat jelenleg 
még nem került kiírásra, de már a bizottsági üléseken is tárgyaltak ezzel kapcsolatban, ott 
olyan döntést hoztak a bizottsági tagok, hogy mindenképpen pályázzon az önkormányzat a 
zártkerti utak felújítására, csak az volt a kérdéses, hogy mely utak felújítása felelne meg majd 
leginkább a pályázati kiírás feltételeinek. Arra az elhatározásra jutottak a bizottsági ülésen, 
hogy az Alsószőlősor utca folytatásában lévő zártkerti utat lehetne felújítani. A felsőhegyre 
vezető út nem felelne meg jelenleg a pályázat feltételeinek.  
 
DANKÓNÉ DR. HAVAS MÁRIA kérdezte, hogy az önkormányzat tudna-e vásárolni egy 
glédert? Utak javítására, esetleg ezt jól lehetne használni, abban az esetben, ha a pályázat ezt 
lehetővé tenné, jó lenne egy ilyen gépet vásárolni.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ elmondta, hogy használt glédert 4- 5 millió forintért lehetne vásárolni. Nem 
tartja rossz ötletnek a javaslatot, mert ezzel pillanatokon belül rendbe lehetne rakni az utakat, 
mint pld: a Felsőhegyi utat. A gléder az kiegyenesíti az utat, van rajta oldalkanál, oda- vissza 
túrja a talajt. Sok olyan út van az önkormányzat tulajdonában, amit meg lehetne csinálni. A 
földutakat teljes mértékben rendbe lehetne tartani egy ilyen géppel. Ennyi pénztért csak 
használt gépet lehetne vásárolni. Ez a gép csak útegyengetésre való.  
 
KISS IMRE jegyző elmondta, hogy az kérdéses, hogy a pályázat lehetővé teszi- e majd egy 
ilyen gép megvásárlását, vagy megéri-e az önkormányzatnak egy ilyen gépet vásárolni?  
 
KOVÁCS LÁSZLÓ elmondta, hogy az biztos, hogy megérné megvásárolni egy ilyen gépet. 
Mendén és Gyömrőn szereztek be ilyen gépeket és meg tudják csinálni az utakat.  
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KISS IMRE jegyző elmondta, hogy van erre is és arra is példa, előfordul minden utat rendbe 
tudnak tartani a gépekkel, de olyat is halott már, hogy ráfizetéses az önkormányzat számára az 
elavult géppark, mert azt nem képesek fenntartani.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ elmondta, hogy véleménye szerint 1 gépet fenn lehet tartani, itt nem 
gépparkról van szó, aminek olyan magas lenne a fenntartási költsége, amit nem tudna az 
önkormányzat finanszírozni. Amennyiben megtalálnák a megfelelő embert, aki az ilyen gépet 
szakszerűen kezelni tudná, véleménye szerint nagyon jó szolgálatot tenne.  A második 
útkarbantartásnál már akár az árát is visszahozná, mintha esetleg egy vállalkozóval csináltatná 
az önkormányzat. A Páskom dűlőnél szerinte most meg lehetne vele csinálni az utat, mert ki 
lehet vele simítani, szépen rendbe rakja, 8-10 hónapig jó lenne az út. Ez kimondottan földutak 
karbantartására van kitalálva.  
 
KOVÁCS LÁSZLÓ elmondta, hogy amennyiben a gléderezés történne, akkor ott rengeteg 
homok válna fölöslegessé, az, hogy ne menjen kárba, az homokbetonként kellene 
visszatölteni. Ennek értelme lenne, így jó alapot lehetne csinálni az útnak.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy a bizottsági ülésen azért javasolták az 
Alsószőlősor folytatását, mert ott valóban van mezőgazdasági művelés, és az az út zártkerti 
helyrajzi számon szerepel. Jó lenne megcsináltatni a zártkertben lévő dűlőutakat, de a 
pályázatnak nem az a célja, hogy azokat az utakat lehessen megcsinálni ahol lakosok laknak, 
hanem arra írják ki, ahol mezőgazdasági művelés folyik.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ ismét elmondta, hogy a gléderezéssel valóban jól karban lehet tartani a 
földutakat. A gléderezés tulajdonképpen az útnak a nyomvonalát készíti elő, az egy alapot ad 
neki. A kövesutakat utána építik, de magára a földútrendezésre is kiválóan alkalmas.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ elmondta, hogy a dűlőutaknál nem lenne elég csak a gléderezés, mert 
amikor pld: a szemétszállító nagy autó megy az úton ismételten gödröket fog az úton 
kialakítani.  
 
KOVÁCS LÁSZLÓ elmondta, hogy az a lényeg, hogy inkább kevesebb utat csináltasson meg 
az önkormányzat, de azt jól, mert annak semmi értelme, hogy több út legyen megcsinálva, de 
az rosszul.   
 
DANKÓNÉ DR. HAVAS MÁRIA elmondta, hogy a zártkerteknél is fontos lenne, hogy meg 
legyen oldva a csapadékvíz elvezetés, mert amíg esőzés esetén valahol megáll a víz az úton 
addig ki is fog mosódni a talaj és kigödrösödik.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ elmondta, ahol sár van, ott ki fog gödrösödni az út, a száraz területeknél 
nincs ilyen probléma. Ha vizes a talaj, akkor a keréknyom nyomja, és folyamatosan 
gödrösödik a talaj. A vasúti kő sokkal drágább, mint pld. a darált beton. Olyan esetben, 
amikor egy bontásnál halmokban áll a sitt, akkor abból lehetne jó utat csinálni, ha ez 30-40 
cm vastagon le van terítve, és ennek a tetejére tesznek darált betont. 
 
KOVÁCS LÁSZLÓ elmondta, hogy a németeknél nagyon bevált a zúzott kő leterítése. A 
mészkő az esőtől lemosódik és kissé megköt.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ kérte, hogy amennyiben nyer a pályázat, akkor több helyről legyen 
árajánlat kérve, mert véleménye szerint így lehetne az árakat visszaszorítani.  
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Véleménye szerint minden munkát meg lehetne költséghatékonyan csinálni, csak akarni kell.  
Például minden pályázati munkánál azt látja, hogy nagyon felvannak az árak és költségek 
számlázva. Szeretné majd, ha az orvosi rendelő felújítása befejeződik, akkor láthatnák az 
elszámolást, hogy melyik munkálat milyen összegbe került, mert a pályázaton felül még a 
viakolorozásra plusz pénz kellett. Szinte nonszensznek találja, hogy tetőcsere nem volt, 
megcsináljuk a csatornázást, megcsináljuk kőzetgyapotból a szigetelést, nyílászárócseréket és 
a benti munkálatokat. Isaszegen több mint 200 m2- es házat épített, aminek a költségvetése 29 
millió és kulcsrakészen adták át, innentől kezdve ezek az árak itt erősek. Kettő perc alatt 
tudja, hogy ez itt most egy valós történet, vagy nem.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ kérdezte, hogy mennyiért raknád m2-ét a viakolornak?  
 
NYÁRI LÁSZLÓ számolt, és elmondta, hogy kb. 8000. Ft / m2 
 
DANKÓNÉ DR. HAVAS MÁRIA elmondta, hogy mindenki átnézhette, hogy mi legyen 
megcsinálva az orvosi rendelőnél. Ez a pályázat egy energetikai felújításra szól, ami a 
szigetelésre, fűtés korszerűsítésre, amit a védőnői szolgálatra és a gyermekorvosi szolgálatra 
nyertünk meg. A fogászat megköszönheti, hogy ott is elvégzésre kerültek e munkák, mert arra 
nem nyertünk semmit. Próbáltak a vállalkozóval alkudozni, hogy próbálják beletenni a 
szolgálati lakás felújítását, és a fogorvosi rendelőt is beletenni ebbe a pénzbe.  
A viakololorozás, már plusz, ezt nem feltétlenül kellett volna a pályázónak csinálni, akár 
maga is jelentkezhetett volna, hogy ennyiért megcsinálom ” Miért nem tette meg?  
 
NYÁRI LÁSZLÓ válaszolt „ Én maga mellett vagyok, nagyon örülök annak, hogy részt vett 
abban, hogy gyűjtést szerveztek és pénzt szereztek arra ezt meg lehessen csinálni. Én azt 
kifogásolom, hogy óriási pénz lett oda beletéve. A többi meg túl van számlázva minden 
szempontból.” Minden anyagot számlára kell vásárolni, nem lehet dupla árat írni.  
  
DANKÓNÉ DR. HAVAS MÁRIA mindegyik túl van számlázva, miért kell ezt szajkózni.? 
 
NYÁRI LÁSZLÓ : „ Dehogynem, kell?!  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy amikor elkezdődött a felújítás, akkor derült 
ki, hogy sok olyan dolog van, amit pluszban kell megcsinálni, Pld: belső villanyvezetékelés, 
belső burkolat, csatorna. Több tétel volt, amit meg kellett pluszban csinálni.  
 
Kóka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  
 
99/2017. (IX.21. ) számú Testületi határozat 
Tárgy: : Tájékoztatás pályázat benyújtására Zártkerti Programra 
 
Kóka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Zártkerti 
Programra vonatkozó pályázati kiírás megjelenése esetén az Alsószőlősor utca folytatására 
a 3279 hrsz-ú útra vonatkozóan kinyilvánítja azon szándékát, hogy pályázatot kíván 
benyújtani útfelújításra.  
Az utat addig kívánja megcsináltatni, ami az elnyerhető 10 millió forintból elkészíthető, a 
technológiai kiírásoknak megfelelően.  
Felhatalmazza a polgármestert kiírás esetén a pályázat benyújtására és annak 
lebonyolítására. 
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Határidő: a pályázat kiírásakor annak benyújtási határideje 
Felelős: polgármester 

 
 
4.Napirendi pont: Döntés a településrendezési eszközök felülvizsgálatáról 
Előadó: Juhász Ildikó polgármester 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy az önkormányzat által megállapított 
építési szabályzat - településképi követelményeit, valamint az építészeti örökség helyi 
védelméről szóló, a reklámok, reklámhordozók és cégérek elhelyezésének, alkalmazásának 
követelményeiről, feltételeiről és tilalmáról szóló, és a településképi véleményezési, illetve a 
településképi bejelentési eljárás sajátos jogintézményekről szóló önkormányzati rendeletet - 
az (1) és a (2a) bekezdésben foglaltak kivételével - 2017. szeptember 30-ig lehet alkalmazni.  
A Településképi rendelet megalkotása után szükségessé válik a Településrendezési eszközök 
módosítása. A Szerkezeti terv és a HÉSZ módosítására teljes eljárásra javasolunk árajánlatot 
kérni, amely magában foglalja a kötelező módosításon kívül a felmerülő részmódosítási 
igényeket. A módosítási igények függvényében a tervezés költsége is nőni fog. A felmerülő 
költségek nagy része a költségvetés 2018. évét fogja terhelni. 
Javasolta, hogy Kóka Község Önkormányzat legkésőbb a novemberi 1-ig mérje fel az 
igényeket és annak függvényében kérjen árajánlatot a tervek elkészítésére. 
 
Kérte, hogy, aki a javaslattal egyet ért kézfeltartással jelezze:  
 
Kóka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  
 
100/2017. (IX.21. ) számú Testületi határozat 
Tárgy: : Döntés a településrendezési eszközök felülvizsgálatáról 
 
határozati javaslat: 
Kóka Község Önkormányzatának képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
településrendezési eszközöket teljes eljárás keretében kívánja módosítani. Felkéri a 
polgármestert, hogy legkésőbb a novemberi 1-ig mérje fel az igényeket és annak 
függvényében kérjen árajánlatot a tervek elkészítésére. 
 
Határidő: azonnal 
felelős: polgármester 

 
 
5.) Napirendi pont:Oláh Ádám intézményi térítési díjához hozzájárulás 
Előadó: Csákyné Juhász Zsuzsanna 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy van a községben egy autista kisfiú, akinek az 
ellátása jelenleg nem megoldott a kókai óvodában. Ennek a gyermeknek kezelhető az 
autizmusa, itt ment a huzavona, hogy fogadhatja-e a kókai óvoda, vagy egyéb intézménybe 
kell neki járnia. Az önkormányzatnak mindenféleképpen kötelessége az ellátását megoldania. 
Jászberényben lenne egy ilyen speciális óvoda, de oda mindennap kellene vinni a gyermeket.  
 
CZAKÓNÉ HANGA KATALIN elmondta, hogy ez a kisgyerek el volt látva eddig a nevelési 
évig sajátos nevelési igényű volt, áprilisban vett részt egy kontroll vizsgálaton, ahol most már 
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kimondták róla, hogy autista. Elkezdtek olyan szakembert keresni, aki megfelelő lenne az 
ellátásához, mer eléggé bonyolult lett volna az elhelyezése speciális intézménybe. Írtak egy 
befogadó nyilatkozatot, melyben leírták, hogy amennyiben a kókai kolléga végzettsége 
megfelel az ellátásához, akkor továbbra is tudják vállalni az ellátását. Közben kiderült, hogy 
ez a végzettség nem megfelelő, de közben az is kiderült, hogy felvételt nyert Jászberénybe a 
MACI óvodába.  
 
CSÁKYNÉ JUHÁSZ ZSUZSANNA elmondta, hogy a szakszolgálat azt mondta, hogy nem 
kellőképpen ellátott a gyermek. A nagypapa úgy gondolta, hogy akkor megpróbálja a 
Jászberényi Maci Alapítványi Óvodát. Ennek az alapítványi óvodának 50. 000.- Ft a havi 
ellátási díja. Oda napi szinten vinni kell a gyereket, az állam 21 Ft/ km összeget biztosítani az 
utiköltségre, ami nem teljesen fedezné a benzin költséget. Az lenne a legjobb, ha egy utazó 
pedagógust tudnánk találni, akivel szerződést lehetne kötni és így el lehetne látni a gyereket. 
A törvény előírja, hogy a jegyzőnek feladata, hogy a gyereket el kell látni. Nincsen olyan 
pedagógus, aki az autista gyerekeket el tudná látni. A Szakszolgálat vezetője beszél majd a 
nagypapával, hogy egyeztessenek, hogy hogyan lehetne megoldani a gyermek megfelelő 
ellátását.  
 
CSÁKYNÉ JUHÁSZ ZSUZSANNA elmondta, hogy a szakszolgálat is elmondta, hogy nincs 
elég szakember. Elmondta, hogy beszélt az autista alapítvány vezetőjével is, aki ígérte, hogy 
majd próbál utazópedagógus felkutatásában segíteni.      
Budapesten a Gém utcában is autistákkal foglalkoznak, de onnan nem tudnak kijárni a 
pedagógusok, ott csak bentlakásos intézményt üzemeltetnek. Budapesten, is csak a helyi 
kerületi lakosokat látják el. 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy először azon gondolkodtak, hogy adjanak 
támogatást a gyermek utiköltségéhez, hogy nap mint nap vinni tudják Jászberénybe, de ott 
még költség az alapítványi hozzájárulás havonta 50.000. Ft. Ez már túl magas összeg lenne 
támogatásként 1 személy részére. A nagypapa reggel vinné, majd hazajönne, este meg hozná 
a gyereket. Javasolná, hogy az anya menjen Jászberénybe dolgozni, és reggel vigye, este meg 
amikor jön a munkából hozza haza a gyermekét.  
Elmondta, hogy Ő nem látja ezt biztosítottnak, hogy folyamatosan megoldott lesz a gyermek 
intézményi ellátása lehet, hogy a nagypapa megoldja 1-2 hónapig, de utána lehet, hogy nem 
fogja vinni. Már arról is beszéltek, hogy emennyiben az önkormányzat fizetné az alapítványi 
díjat, azt akkor nem a nagypapának fizetné, hanem az alapítványnak utalná.    
 
Kóka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  
 
101/2017. (IX.21. ) számú Testületi határozat 
Tárgy: Oláh Ádám intézményi térítési díjához hozzájárulás 
 
Kóka Község Önkormányzatának képviselő-testülete úgy határoz, hogy a rendelkezésre 
álló információk alapján döntést még nem hoz, felkéri a polgármestert, hogy autizmushoz 
értő utazó gyógypedagógus alkalmazásának lehetőségét vizsgálja meg.  
 
Határidő: azonnal 
felelős: polgármester 
 
6. Napirendi pont: Civil ház pályázattal kapcsolatos költségvetés megtárgyalása 
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JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy a „Civil ház külső rekonstrukciója és 
energetikai korszerűsítése Kókán” című pályázattal kapcsolatosan a 90/2017. (VIII. 17.) 
képviselő-testület hozott egy határozatot, de szükséges, hogy a határozatban szerepeljen a 
felhívás száma, a megvalósítás címe, az igényelt támogatás összege és az önerő összege.  
Felolvasta a határozati javaslatot és kérte, hogy aki a javaslattal egyetért kézfeltartással 
jelezze.  
 
Kóka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta:  
 
102/2017. (IX.21. ) számú Testületi határozat 
Tárgy: : Civil ház pályázattal kapcsolatos költségvetés megtárgyalása 
 
Kóka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Civil ház külső rekonstrukciója és 
energetikai korszerűsítése Kókán” című pályázattal kapcsolatosan a 90/2017. (VIII. 17.) 
képviselő-testületi határozatát az alábbiakra módosítja: 
Felhívás száma: VP-6-7.4.1.1-16  
Megvalósítás helyszíne: 2243 Kóka, Kossuth Lajos u. 57. hrsz:12. 
 
A támogatási kérelem benyújtásakor az Önkormányzat 39.784.608.- Ft támogatást igényelt. 
A támogatási döntés értelmében: 
Projekt összköltsége:  47.0628.949.-Ft 
Projekt elszámolható költsége: 44.472.084.-Ft 
Megítélt támogatás: 37.801.256.-Ft 
Önerő: 6.670.828.- Ft, melyet az Önkormányzat a 2017. évi tartalék keretéből biztosít.   
 
A közbeszerzés eredményeképpen a beruházás megvalósításához az Önkormányzat Képviselő 
testülete plusz 2.200.000.- Ft-ot biztosít a tartalék kerete terhére.  
 
Határidő: Azonnal 
Felelős: Juhász Ildikó polgármester  
 
JHÁSZ ILDIKÓ polgármester egyéb hozzászólás hiányában a képviselőtestületi ülést 19 óra 
25 perckor bezárta, és elköszönt.  
 
 

 K. m. f.  
 
 Juhász Ildikó                          Kiss Imre  
 Polgármester                 Jegyző 

          
 
 
              Kovács László    
              Jkv. hitelesítő 
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